

To: Citibank (Hong Kong) Limited and/ or Citibank, N.A., Hong Kong Branch

Account Opening Request Form

I/We wish to be provided with global market information, investment ideas and details of specific investment opportunities which Citibank (Hong Kong) Limited and/ or Citibank, N.A., Hong Kong Branch ("Citi") considers may be of interest to me/us.

I/We hereby confirm that the decision to request information and/or eventually open any account(s) is solely my/our own and not in any way upon the solicitation of Citi or any of its representatives or agents.

I/We further confirm that I/we have complied with all applicable requirements of my/our home country and will be responsible for observing the laws, regulations and rules applicable to my/our use of the offshore account(s).

I/We further acknowledge and agree that I am/we are solely responsible for, and that none of Citi or any other Citi group company has any responsibility for, my/our compliance with any laws, regulations or rules applicable to the opening and operation of the offshore account(s), my/our use of any of your facilities or services, any transactions conducted by me/us with you or through you (including any amendment, supplement, cancellation or termination of such transactions), including but not limited to: (a) any laws, regulations or rules in my/our home country or any other jurisdiction, relating to tax, offshore investment, offshore credit extension and any other offshore financial services, fund transfer, foreign exchange and capital control, (b) reporting or filing requirements, and (c) consents, licenses, approval and authorizations of any governmental authority, bureau or agency (including central bank approval), that may apply as a result of my/our country of citizenship, domicile, residence or tax-paying status.

I/We hereby agree to hold Citi and its representatives or agents free and harmless from any loss or damage that I/we may suffer as a result of my/our request for opening of the offshore account(s).

Signature: _____

Printed Name(s): _____

ID / Passport Number: _____

Date: _____

For Bank Use Only		
Customer Number / Account Number: _____/_____	Branch Code: _____	Date: _____

致：花旗銀行 (香港) 有限公司及／或花旗銀行香港分行

開戶表格

本人／吾等欲索取花旗銀行 (香港) 有限公司及／或花旗銀行香港分行 (「花旗銀行」) 認為本人／吾等會感興趣的環球市場資訊、投資策略及指定投資機會的詳情。

本人／吾等謹此確認，索取資料及／或最後開立任何戶口，只屬本人／吾等的決定而並非在花旗銀行或其任何代表或代理人的誘導下進行。

本人／吾等同時確認，本人／吾等已遵從本人／吾等的國家所有適用的要求，並會遵守適用於本人／吾等使用離岸戶口的法律、規則和法規。

本人／吾等進一步承認並同意，本人／吾等須自行全權負責遵守適用於本人／吾等的離岸帳戶，本人／吾等對花旗銀行任何設施、授信或服務的使用，以及本人／吾等與花旗銀行或通過花旗銀行進行的任何交易（包括對此類交易的任何修訂、補充、取消或終止）的任何法律、法規或規則，花旗銀行或任何其他花旗集團公司均不承擔任何責任。這包括但不限於：(a) 在本人／吾等或任何其他地區內，與稅務、境外投資、境外信貸擴展及任何其他境外金融服務、資金轉移、外匯和資本管制有關的任何法律、法規或規則，(b) 申報或提交規定，以及 (c) 因本人／吾等的國籍、住所、居住地或納稅身份而可能適用的任何政府機構、部門或機關（包括中央銀行）的同意、許可、批准和授權。

本人／吾等謹此同意，花旗銀行及其代表或代理人不會因為本人／吾等要求開立離岸戶口而有可能導致的任何損失和破壞而受到牽連和傷害。

簽名: _____

姓名: _____

身份證明文件號碼: _____

日期: _____

For Bank Use Only		
Customer Number / Account Number: _____ / _____	Branch Code: _____	Date: _____

花旗銀行，依美國法律成立的有限責任組織